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DOGS IN VOGUE
JUDITH WATT
從慈禧太后的北京狗、維多利亞時代的貴賓狗、電影金髮尤物裡的吉娃娃
女人的時髦與狗始終緊密相連！
百年來時尚雜誌裡的狗有何改變？趣味比照流行時尚的遞嬗
用狗狗寫的時尚歷史！
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 書籍內容簡介：
從古至今，寵物犬或獵犬一直是身分地位與財富的象徵。在當代的時尚工業裡，這些人類最好的朋友們也未曾缺席。本書呈現經典時尚雜誌內，狗狗的各種樣貌與姿態，另類呈現時尚的歷史，也留下人類社會流行風潮的有趣紀錄。書中也收錄了多位知名時尚攝影大師的作品，如Cecil Beaton、Irving Penn、Lord Snowdon、David Bailey、Mario Testino等人。

Since 1909, dogs have had a role to play in the glamorous story of Vogue, as [image: image3.jpg]


companions to style icons and royalty, society leaders, artists and models. Portrayed here are dogs in their own right and dogs with their people. Here are stout-hearted wire-haired terriers; elegant sighthounds; diminutive pugs and Pekinese; poodles, the epitome of French chic; and gentle spaniels and retrievers. 
 

The dogs that have appeared in VOGUE have inspired brilliant articles by writers such as Dorothy Parker and Lesley Blanch. Dogs have been painted by many of VOGUE's greatest artists, from Douglas Pollard to René Bouët-Willaumez. This stunning book features dazzling, rarely seen photographs by  Cecil Beaton, Irving Penn, Lord Snowdon, David Bailey, Mario Testino and more.
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作者本身就是時尚工業的一份子，她的著作包括《女人與狗：從瑪麗蓮夢露到瑪丹娜的私歷史》、《男人與狗》、《流行工業中的毛皮》…等十二本圖文兼具的重要書籍。她同時也替英國《衛報》主筆、BBC廣播主持節目，探討流行美學與社會、歷史的議題。
Judith Watt is the author of several books on fashion. She lectures on the history of fashion and fashion writing at St Martins College of Art and Design. Currently also a contributor to VOGUE, the GUARDIAN and BBC Radio 4, she lives in London.
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